
SKOLEBESTYRELSESMØDER 
 

Forældrerepræsentanter: 
Kit Stender - Formand (Aske 4B) 
Mette Holst – Næstformand (Andrea 2B, Bertram 5B) 

Sarah Assenbjerg (Kaja 3C) 
Christian Moltke Dahl (Kaj 2C) 

Jimmi Glud Thimgaard (Edith 3B, Thea 6B) 

Charlotte Sandager Aggestrup (Luna 6D, Mila 8B) 

Jacob Hartmann Sørensen (Kaja 3B, Agnes 6B) 

 

 

Elevrepræsentanter: 
Ikke valgt endnu 

 

Medarbejderrepræsentanter: 
Annette Hansen 

Henriette Krüger 
 

Eksterne repræsentanter: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 
Frank Hvid (Roskilde Erhvervsforum) 

 
Sekretariat: 

Skolens ledelse 

 

 

 
Bilag kan rekvireres ved henvendelse til kontoret.  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Onsdag d. 14. august 2024 kl. 17.30 – 20.30 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre 

Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen, Christian Moltke Dahl, 

Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Charlotte Sandager 

Aggestrup, Jacob Hartmann Sørensen 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen og Frank Hvid 

 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Ikke udpeget endnu  

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Alice Møller Jensen (pædagogisk leder) 

Søren Sørensen (afdelingsleder) 

 

 

Afbud 

 

Pernille Slot Hansen 

Frank Hvid 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder 

 

JL indtil formand er valgt Referent 

 

AJE 

 

 

Næste møde 

 

 

25. september kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

 

Konstituerende møde for ny skolebestyrelse pr. 1. august 2022 

 

17.30 

1. 

 

Velkommen og præsentation 

 

 

17.40 

2. 

 

Godkende dagsorden (B) 

 

Godkendt 

17.45   



3. Godkende referat Da dette er første møde for ny skolebestyrelse, er 

der ikke et referat, der skal godkendes. 

 

17.45 

4. 

 

Konstituering (B) 

- Formand 
- Næstformand 
- Dialogforum 

- Trafikansvarlig 
 

 

Kit blev valgt som formand for SB. 

 

Mette blev valgt som næstformand for SB og 

mødeleder. 

 

Skole, SFO og Klubforum har ændret navn til 

Dialogforum og alle medlemmer af SB inviteres. De 

medlemmer, der har mulighed for det deltager.  

 

Der vælges ikke pt. en trafikansvarlig. Det tages op 

igen senere.  

 

 

17.55 

5. 

 

Elevrådet (O) 
 

 
Elevrådet er endnu ikke konstitueret. 
 

17.55 

6. 

 

 

Forretningsorden (O) (Bilag) 

Gennemgang v/Jon. 
 
Forretningsordenen er baseret på styrelsesvedtægten 
for skolebestyrelsesarbejde. 

 

 
Gennemgang af forretningsorden 

18.15 

7. 

 

 

Forventningsafstemning (DB) 

Hvilke temaer og emner kunne være interessante at 

behandle på kommende skolebestyrelsesmøder. 

Herunder også hvilke af skolens principper, som I 

ønsker at føre tilsyn med. 

 

 

Kit orienterede om, at SB har arbejdet med at føre 

tilsyn med skolens principper og andre temaer, der 

er blevet udvalgt i en demokratisk proces, hvor 

medlemmerne skriver forslag ned og de derefter 

prioriteres.  

 

På SB’s årsmøde blev udtrykt ønske om, at der 

arbejdes med: 

- ordblindhed 

- skolefravær 

 

Temaer: 



Dysleksi/ordblindevenlig skole (3) 

Princip for klassedannelse 0. årgang (2) 

Digitale devices i skolen (2) 

Personaletrivsel (3) 

Forældresamarbejde/skole-hjem/samhørighed 

familier-skole (4) 

Idræt og bevægelse – gældende og fremtidigt (3) 

Uro i klassen/inklusion/trivsel/samvær/sanktioner 

(7) 

Kommunikation – ift. årshjul for skolen (1) 

Princip for bespisning i SFO (2) 

Skoledagens længde (0) 

PBL – projektbaseret læring (1) 

Æstetik i elevernes lokaler (0) 

Piger påklædning (0) 

Princip 6 forældrebetaling (0) 

 

 

18.45 

 

 

 
Spisning 

 

19.15 

8. 

 

Årshjul og møderække for næste skoleår (DB) 

(to bilag) 

 

Hvilke ugedage passer os bedst? 

 

Vi skal desuden fastlægge dato for 

skolebestyrelsens årsmøde, samt drøfte arrangering 

af skolebestyrelseskursus med en oplægsholder fra 

Skole og forældre. 

 

 
Det blev vedtaget, at møderne i dette skoleår ligger om 
onsdagen. Der er 8 møder i alt – 4 før jul og 4 efter. 
Møderne varer 3½ time kl. 17.30-2030.  
Mødedatoerne blev vedtaget med den ændring, at 
mødet d. 11. juni ændres til d. 4. juni. 
Næste møde er onsdag d. 25. september 2024. 
 
Skolebestyrelsens årsmøde bliver onsdag d. 14. maj 
2025 kl. 17.30-21.00. 
Det besluttes i løbet året om der skal komme en 
oplægsholder ude fra eller om der skal tænkes kreativt 
og laves noget anderledes.  
 
Det blev besluttet, at SB gerne vil have en repræsentant 
fra Skole og Forældre ud og lave et kursus. Det kan 
bookes onsdag d. 23. oktober.  
 
Der blev stillet forslag om at evaluere antallet af møder, 
da det er ændret fra 10-12 møder til 8 møder årligt. Der 
blev udtrykt udfordringer med at nå at behandle 
punkterne grundigt. Det kan være en fordel at beslutte, 



hvordan behandlingen af de enkelte punkter skal 
designes. 
 

19.30 

9. 

 

 
Anbefalinger til forældresamarbejde (ODB) 

Vi skal drøfte anbefalinger fra Tænketanken for det 

gode forældresamarbejde. 

Skole- og Børneudvalget besluttet, at de gerne vil 

have en tilbagemelding på, hvordan bestyrelserne 

har arbejdet med anbefalingerne.  

Svarfrist 23. august 

(To bilag) 
 

 
Drøftelse i to grupper af, hvordan bestyrelsen har 
arbejdet med anbefalingerne.  
 
Se svar til forvaltningen i særskilt dokument 

20.00 

10. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse: 
Skolestarten er gået godt. 1. – 9. årgang startede med 
fælles morgensang i hallen kl. 8.  
0. klasserne startede kl. 9 med fælles velkomst i hallen.  
Skolen har nu ca. 860 elever.  
Der er lidt tvivl om 1. årgang har børn nok til at 
opretholde 4 klasser. Det ved man først d. 5. 
september, der dette er skæringsdatoen for elevtal ift. 
skoleressourcen for 2025. 
 
Skolen har oprettet en ny mellemform på 5. årgang 
med to elever, der er startet på skolen.  
Der er fortsat mellemform på 9. årgang som har 
eksisteret i flere år.  
3. årgang arbejder med årgangsbaseret mellemform for 
hele årgangen.  
 
Der er lavet fratrædelsesaftale med Charlotte. Der kan 
først ansættes en ny viceskoleleder pr. 1/1-25. Jon, 
Søren og Alice varetager ledelsen i perioden frem til en 
ny er ansat.  
 
SFO: 
Der trænes til hockeyturnering i uge 36.  
 
 

20.20 

11. 

 

 
Kommunikation fra mødet 
 

 

På mødet blev der blandt andet talt om: 

 Første møde i den nyvalgte bestyrelse 

 Kit Stender Pedersen blev genvalgt som 
formand i bestyrelsen 

 Der er valgt og prioriteret emner som 

bestyrelsen ønsker at arbejde med 

 Der er arbejdet med anbefalingerne fra 

Tænketanken om det gode 
forældresamarbejde og lavet en 

tilbagemelding til Skole-og Børneudvalget 

 Det nye skoleår startede ud med ca. 860 
børn 



Se dybere kommenterer i referatet. 

 

20.25 

12. 

 

 

 
Evt. 

 
 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Onsdag d. 25. september 2024 kl. 17.30 – 20.30 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen, Christian Moltke Dahl, 

Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Charlotte Sandager 

Aggestrup, Jacob Hartmann Sørensen 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen og Frank Hvid 

 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Oskar 9C og Ecrin 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Alice Møller Jensen (pædagogisk leder) 

Søren Sørensen (afdelingsleder) 

 

 

Afbud 

 

Oskar 

Jimmi 

Pernille 

Christian 

Mødeleder 

 

Mette Referent 

 

AJE 

 

 

Næste møde 

 

 

6. november kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

13. 

 

Velkommen til elever og præsentation 

 

Velkommen  

17.35 

14. 

 

Godkende dagsorden (B) 

 

Godkendt 

17.40 

15. 

 

Godkende referat 

 

Udskydes til næste møde, da ikke alle har fået 

referatet tilsendt. Referatet sendes ud på mail.  

 

17.45 

16. 

 
Elevrådet (O) 

 



 Elevrådet har mødtes én gang, hvor de talte om, 

hvad et elevråd laver, rammer mm. 

 

Ecrin har et ønske om badeforhæng i baderummet 

ved idræt. Det er et relevant emne at tage på 

elevrådsmøde.  

 

17.55 

17. 

 

 

Høring af kommunalt budget 2025-2028 

- Skolebestyrelsen skal forholde sig til 
høringsmaterialet, og beslutte et høringssvar 

- Læsevejledning: Læs først bilaget ”Stærke 
fællesskaber for alle børn og unge”, herefter 
”Fagudvalgenes omstillinger i Budget 2025, og 
til sidste ”Budget 2025-2028”. 

- 4 bilag 
 

 
Jon gennemgik ”Stærke fællesskaber for alle børn og 
unge” og baggrunden for det nye fokus.  
 
SB ønsker at forholde sig og give et høringssvar. Det er 
vigtigt for SB, at både forældre og medarbejderes 
bekymringer og perspektiver kommer med i 
høringssvaret. 
 
Følgende kan indgå i høringssvaret: 

- De fysiske læringsmiljøer 
 

- At penge der ikke bruges til at visitere elever 
ud i specialtilbud i stedet forbliver i skolens 
budget og ikke forsvinder. 

 

- hvordan er skolerne stillet når de skal være 
parate til at hjemtage elever fra specialtilbud 
og ikke visitere ud som tidligere? Kan 
kompetenceudvikling og udvikling af 
mellemformer følge med behovet?  
 

- Hvordan sikrer vi et højt fagligt niveau samtidig 
med, at vi sikrer trivsel? 
 

- De fysiske rammer – grupperum inddrages 
 

- Kan erhvervslivet bidrage ved at lave tilbud om 
minipraktikker og praksisorienterede 
mellemformer? 
 

- Evt. en fælles visitation i Roskilde kommune, så 
der ikke bliver for stor koncentration af børn i 
vanskeligheder på nogle skoler, men at det 
fordeles via central visitation. 
 

Kit skriver udkast til høringssvar og sender rundt til SB. 
 
 

18.30  
Spisning 
 

 

19.00  
Skærmbrug og brug af mobiltelefoner 

 



18. - Revision af gældende princip 11 for digitale 
enheder (bilag).  

- Drøfte udkast (bilag) 
Her forholder vi os til medbragte private 
enheder. 

- Indledende drøftelse om brug af skærm 
generelt i skoletiden – se anbefalinger om 
skærmbrug fra UVM (bilag) 

 

I midten af skoleåret 23-24 indførte skolen en 
prøvehandling vedr. mobiltelefoner. Det betød, at 0. - 3. 
klasse ikke må bruge telefoner, SmartWatches og andre 
devices i skole og SFO.  
4. – 9. klasse skal mobiltelefoner låses inde i et 
mobilhotel i klassen og kan kun tages frem når en lærer 
beslutter at de kan anvendes i undervisningen. 
 
Beslutning: punktet sættes på igen og der skal startes 
med en principiel drøftelse inden det konkretiseres i 
principper.  
  

19.40 

19. 

 

 
Princip for skole-hjem kommunikation 

- Opsamling på klasserådsundersøgelse 

- Giver det anledning til revision af gældende 
princip 21? (bilag) 
 

 
Ønsker om at drøfte/tilføje: 

- Svartider på skriftlig kommunikation 

- Forenkling af skemaer 

- Skemaer i rette tid 

- Generelt fokus på rettidig kommunikation 

- At medarbejderne skal tale positivt om børn og 
forældre 

 
Størstedelen af tilbagemeldingerne fra klasserådene 
giver anledning til et tilsyn med princippet, men ikke 
nødvendigvis større ændringer. 
 
Der er behov for, at skolen genbesøger sin egen brug af 
Aula; hvem der skriver på forsiden, hvem i beskeder etc.  
Der skal opmærksomhed på, at forældrene informeres 
om de forskellige medier skolen bruger; Aula 
forside/beskeder, SkolePortal etc., så der er en 
ensartethed i skolens afdelinger 
(indskoling/mellemtrin/udskoling). 
 

20.10 

20. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse: 
Tværsuge i denne uge – naturfag på skemaet. Skolen 
arbejder årgangsvist. De kommende skolestartere 
kommer på besøg fredag og hører hvad 2. klasserne har 
arbejdet med.  
De ældste årgange skal fremlægge hvad de har arbejdet 
med. 
 
Der var skolestartsmøde for kommende forældre i 
sidste uge. Der var ca. 45 fremmødte. Der er 73 børn i 
distriktet til skolestart. 
 
Der skal ansættes en skolepædagog til 0. årgang. 
 
Der er invitation til landsmøde for skolebestyrelser. 
 
Formand: 
 
Skole: 
DLF holder en konference om AI folkeskolen. Alle er 
velkomne. 12. november kl. 9-14. 
Henriette skal melde til, så interesserede skal skrive til 
hende.  
 



SFO: 
De nye huse på Pioneren er færdige med indretning og 
strøm, så der kan arbejdes ude hele året uanset vejret.  
 
 
Skolens pædagogiske døgn gik godt. Der blev arbejdet 
med teamsamarbejde og kerneopgave. Der var 
underholdende foredrag med Christian Fuhlendorff og 
afsluttende teambuilding med temaet ”Stormester”. 
 

20.20 

21. 

 

 
Kommunikation fra mødet 
 

 

20.25 

22. 

 

 

 
Evt. 

 
 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

Temaer: 

Dysleksi/ordblindevenlig skole (3) 

Princip for klassedannelse 0. årgang (2) 

Digitale devices i skolen (2) 

Personaletrivsel (3) 

Forældresamarbejde/skole-hjem/samhørighed 

familier-skole (4) 

Idræt og bevægelse – gældende og fremtidigt (3) 

Uro i klassen/inklusion/trivsel/samvær/sanktioner 

(7) 

Kommunikation – ift. årshjul for skolen (1) 

Princip for bespisning i SFO (2) 

Skoledagens længde (0) 

PBL – projektbaseret læring (1) 

Æstetik i elevernes lokaler (0) 

Piger påklædning (0) 

Princip 6 forældrebetaling (0) 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 9. december 2024 kl. 17.30 – 20.30 

Mødet afholdes på Comwell  

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen, Christian Moltke Dahl, 

Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Charlotte Sandager 

Aggestrup, Jacob Hartmann Sørensen 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen og Frank Hvid 

 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Oskar 9C og Ecrin 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Alice Møller Jensen (pædagogisk leder) 

Søren Sørensen (afdelingsleder) 

 

 

Afbud 

 

Charlotte Sandager, Pernille Slot Hansen, Ecrin 

Mødeleder 

 

Mette Referent 

 

AJE 

 

 

Næste møde 

 

 

5. februar 2025 kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

33. 

 

Orientering om skolens testprogram og screening ifm. 
dysleksi 
Dysleksivejleder Helle Holtens deltager 
 

 

Jon gennemgik Trekronerskolens handleplan for 

indsatser i forhold til læsning og dysleksi.  

  

Der er pt. 34 elever med dysleksi på 

Trekronerskolen. Der er også et antal elever i ”gul 

kategori”, dvs. de ikke har dysleksi, men har 

udfordringer med læsning. Den gruppe elever er 



skolen også opmærksomme på at understøtte i 

deres læseudvikling. 

 

Henvendelser fra forældre til SB peger på, at der 

kan være behov for fokus på, hvordan formidlingen 

af de forskellige prøver og tests bliver givet til 

forældre, og at informationen bliver overleveret i 

skift mellem afdelinger og lærerteams.  

 

18.05 

34. 

 

Godkende dagsorden (B) 
 

 

Godkendt 

18.05 

35. 

 
Godkende referat (B) 

- SB 2024-11-06 (bilag) 
 

 

Godkendt 

18.10 

36. 

 
Elevrådet (O) 

 

 

Skolen har indkøbt to Panna-baner, der skal 

fordeles på udeområdet. Elevrådet er med til at 

beslutte placeringen.  

 

Den aktivitetsdag elevrådet gerne vil stå for er ved 

at blive planlagt. Der er planer om turnering i 

fodbold og evt. en anden ting. Der er fokus på at 

styrke klassefællesskaberne.  

 

18.20 

37. 

 
Orientering fra fælles bestyrelsesmøde 12. november 
på Rådhuset (O) 
Christian, Sarah, Jakob og Jon deltog 
 

 

Til mødet deltog bestyrelsesmedlemmer, faglige 

organisationer, skoleledere, forvaltning og 

kommunalpolitikere.  

Emnet var det politiske fokus på stærke 

børnefællesskaber, og styrket inklusion af børn 

med særlige behov på skolerne.  

 

18.30 

38. 

 
Skærmbrug (DB) 

- Drøfte udkast til medarbejderundersøgelse af 
skærmbrug, på baggrund af udkast fra Kit, 
Jimmi og Jon 

- Udkast vedhæftet som bilag 

 

Skærmbrug skal defineres, da det indeholder 

forskellige brug: 

• Anvendelse af skærme med et pædagogisk 

didaktisk formål, fx digitale læremidler 

• Anvendelse af skærme som fagligt udstyr, fx 
smartboards 

• Skærme, der bruges som hjælpemiddel for 
elever med funktionsnedsættelse, fx 

ordblindhed 

• Elevernes private brug af skærme. 



 

Spørgeskemaet rettes til, så det er nemmere at 

forstå.  

Det er bl.a. elevernes brug af devices udleveret af 

skolen, der ønskes undersøgt, samt brugen af 

skærme generelt i undervisning og frikavrterer.  

Der skal skelnes mellem skole og SFO. 

 

18.45 

39. 

 

Indledende afsøgning af temaet om 

bespisning i SFO (O) 

- Orientering om hvad der serveres i SFO’en. 
- Princip for bespisning i SFO vedhæftet som bilag 

 

 

Annette og Alice undersøger mulighederne for at 

genindføre bespisning om eftermiddagen i SFO’en. 

Punktet tages op i SB igen senere.  

18.55 

40. 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse: 
Jon konstitueres som skolechef i Roskilde med virkning 
fra 16. december.  
Søren konstitueres som skoleleder frem til 1. april. 
Ansættelsesproces af ny afdelingsleder laves før jul. Der 
er 16 ansøgere. Christian deltager i ansættelserne som 
forældrerepræsentant. 
SB udviste stor opbakning til den tilbageværende 
ledelse og tilbød hjælp og støtte i den kommende 
periode. 
 
Formand: 
Det vil være relevant at få kigget på lovgivning om brug 
af meddelelsesbogen i forhold til skolens praksis. 
Der er brug for at få kigget efter om skolens teams får 
givet tilbagemeldinger til forældre selv om der er 
sygdom etc. i et team.  
 
Skole: 
 
SFO: 
Der er forældrekaffedag i julehyggens tegn torsdag d. 
12. dec. 
 

19.00  
Middag i restauranten 
 

 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

Temaer: 

Personaletrivsel (3) 

Forældresamarbejde/skole-hjem/samhørighed 

familier-skole (4) 

Idræt og bevægelse – gældende og fremtidigt (3) 



Uro i klassen/inklusion/trivsel/samvær/sanktioner 

(7) 

Kommunikation – ift. årshjul for skolen (1) 

Skoledagens længde (0) 

PBL – projektbaseret læring (1) 

Æstetik i elevernes lokaler (0) 

Piger påklædning (0) 

Princip 6 forældrebetaling (0) 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Onsdag d. 5. februar 2025 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen, Christian Moltke Dahl, 

Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Charlotte Sandager 

Aggestrup, Jacob Hartmann Sørensen 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen og Frank Hvid 

 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Oskar 9C og Ecrin 6C 

 

Ledelse:  

Alice Møller Jensen (pædagogisk leder), Anders Winter 

(afdelingsleder), Søren Sørensen (afdelingsleder) 

 

 

Afbud: 

 

 

Jimmi 

Pernille 

Oskar  

Ecrin 

Mødeleder 

 

Mette Referent 

 

AJE 

 

 

Næste møde 

 

 

19. marts 2025 kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

41. 

 

Velkommen til Anders + Præsentation 

 

Godkende dagsorden (B) 
 

 

 

 

Godkendt 

17.35 

42. 

 
Godkende referat (B) 

- SB 2024-12-09 
 

 

Godkendt 

17.40  
Elevråd 
Har der været et møde?  

 



43. - Pannabaner og Elevrådets dag 
 

Der har ikke været elevrådsmøde siden sidste SB 

møde og Pannabanerne er derfor ikke placeret 

endnu. 

 

Elevrådets dag er ikke planlagt endnu. Drøftelse af, 

hvordan man skaber deltagelsesmuligheder for alle 

elever. Tilbud om hjælp til at samarbejde med 

lokale foreninger om aktiviteter til dagen og fokus 

på alsidige aktiviteter og ikke kun idræt. 

Måske er det først muligt at gennemføre dagen i 

næste skoleår pga. planlægning og evt. booking af 

faciliteter.  

Det kan overvejes om der kan laves en dag for 

indskolingens elevråd også. 

 

17.50 

44. 

 

Samarbejde med PPR 

- Henvendelse til bestyrelse 

- Principiel drøftelse af ventetider i PPR 
 

 

 

SB laver en henvendelse til PPR for at få en 

redegørelse for deres ventetider på henvisninger til 

udredning og PPV’er. Der spørges også til om 

afskaffelsen af PPV i dagtilbuddene medfører en 

øget ventetid for at få lavet PPV’er på skolerne.  

 

18.20  
Spisning 

 

18.50 

45. 

 
Digitale devices 

- Færdiggørelse af spørgeskema 
 

 

 

Gennemgang af spørgeskemaet med enkelte 

justeringer.  

Det kan overvejes at lave et spørgeskema til 

forældrene også.  

 

19.20 

46. 

 
Regnskabsafslutning af budget 24 

- Udmelding budget 25  
 

 

Gennemgang af budget 2024 og 2025. 

19.50 

47. 

 
Skolebestyrelsens årsmøde 14. maj 

- Drøftelse af indhold og oplæg 
 

 
Drøftelse af om der skal være en oplægsholder udefra 
eller samtaler mellem forældrene. Måske kan det 
kombineres, så SB får noget at arbejde videre med 
bagefter? Det er svært at trække forældre til, hvis der 
kun er debat på programmet. En oplægsholder trækker 
flere til.  
Forslag: 
Louise Klinge 



Imran Rashid 
Trivselskommissionens anbefalinger 
Jakob Sorgenfrey 
 
Det kan være et emne som skolen er optaget af, fx PBL, 
at være forælder i folkeskolen i 2025, stærke 
fællesskaber eller lign.  
 
Kit og Søren arbejder videre med at undersøge 
muligheden for at booke en oplægsholder. 
 

20.15 

48. 

 
Meddelelser 

- Nymarks+ 

- Ansættelser/stillinger 
 

 

Søren orienterede om omstruktureringer og 

effektiviseringer på rengøringsområdet. 

 

Skolen har lavet en ny mellemform, Nymarks+, 

som er et tilbud til en lille gruppe elever med 

skolevægring i udskolingen. Pt. mødes de to dage 

om ugen og der er både lærere og en pædagog 

tilknyttet.  

 

Der er ansat en ny matematiklærer til 4. årgang. 

 

 

 
Kommunikation fra mødet 
 

 

 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

Temaer: 

Personaletrivsel (3) 

Forældresamarbejde/skole-hjem/samhørighed 

familier-skole (4) 

Idræt og bevægelse – gældende og fremtidigt (3) 

Uro i klassen/inklusion/trivsel/samvær/sanktioner 

(7) 

Kommunikation – ift. årshjul for skolen (1) 

Skoledagens længde (0) 

PBL – projektbaseret læring (1) 

Æstetik i elevernes lokaler (0) 

Piger påklædning (0) 

Princip 6 forældrebetaling (0) 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Onsdag d. 19. marts 2025 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Kit Stender Petersen, Christian Moltke Dahl, 

Jimmi Glud Thimgaard, Mette Holst, Charlotte Sandager 

Aggestrup, Jacob Hartmann Sørensen 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen og Frank Hvid 

 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Oskar 9C og Ecrin 6C 

 

Ledelse:  

Alice Møller Jensen (pædagogisk leder), Anders Winther 

(afdelingsleder), Søren Sørensen (afdelingsleder) 

 

 

Afbud: 

 

 

Mette 

Pernille 

Frank 

Oskar 

Mødeleder 

 

Kit Referent 

 

AJE 

 

 

Næste møde 

 

 

30. april 2025 kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

49. 

 

Velkommen  

 

Godkende dagsorden (B) 
 

 

 

 

Godkendt 

17.35 

50. 

 
Godkende referat (B) 

- SB 2024-02-05 
 

 

Godkendt 

17.40   



51. Proces ved en udfordrende klasse 

- systematik 

- Kompetenceteam/reflekterende team 

- Indsats 
 

En af skolens pædagogiske vejledere, Britt, fortalte 

om skolens børnesyn og pædagogiske grundlag.  

Hun fortalte om, hvordan der arbejdes systematisk 

med afdækning af udfordringer og aktionslæring 

for at lave ændringer.  

 

Der blev talt om betydningen af kommunikation til 

forældre, hvordan indsatser udvælges, omfanget af 

inklusion, overgange/overlevering mellem 

afdelinger samt hvordan skolens medarbejdere 

klædes på til at håndtere opgaven.  

 

18.20 

 

 

Spisning 

 

 

18.50 

52. 

 

Elevråd 
Har der været et møde?  

- Pannabaner og bordebænke sæt 

- Ansættelse af skoleleder 

- Elevrådets dag 
 

 

Elevrådet har holdt møde og har talt om placering 

af de to nyindkøbte Pannabaner. Der blev også talt 

om hvor bord/bænkesættene ville stå godt, fx i 

nærheden af kantinen, så man kan sidde og spise 

sin mad samtidig med at man kan kigge på en 

aktivitet, fx Pannabanerne eller udendørs skakspil.  

 

Elevrådets dag blev drøftet. Det skal være en dag 

med forskellige aktiviteter og ikke kun fodbold. Det 

skal planlægges sammen med elevrådet og kan 

nok først blive i efteråret.  

 

Elevrådet er inviteret med i processen om at 

indgive ønsker til ny skoleleder.  

 

19.00 

53. 

 
Proces 

- Skoleleder - Ansættelse/stillingsopslag 
 

 

Søren gennemgik processen med ansættelse af ny 

skoleleder. Ønsket er at der er ny skoleleder ansat 

med start 1. august 2025.  

 

Ansættelsesudvalget består af 11 personer. Fra SB 

deltager Kit og en forældrerepræsentant mere. 

Søren sender materialet rundt til SB, så 

interesserede kan orientere sig i datoer og melde 

sig på banen.  

 



19.15 

54. 

 
Årsmøde 14. maj 2025 

- Jacob Sorgenfri Kjær 
 

 

Aftalen med Jacob Sorgenfri Kjær er på plads. 

Temaet er ”Kig op” fra skærmen.  

Kit skriver udkast til beretningen til næste møde i 

SB.  

Indholdet på årsmødet er præsentation af SB, 

beretningen og til sidst foredrag. Der serveres 

sandwich. 

 

Jacob laver udkast til invitation.  

 

19.30 

55. 

 

Folkeskolens kvalitetsprogram 

- Ikrafttrædelse (skoleåret 25/26) 
- Hvad giver det anledning til af spørgsmål og 

eller opmærksomheder? 

 

 

Søren gennemgik kvalitetsprogrammet i 

overskrifter. 

 

SB drøftede muligheden for at give karakterer i 6. 

og 7. klasse. Der blev talt ind i, at feedback er 

vigtigere end karakterer.  

 

Folkeskolens kvalitetsprogram er lavet med 

baggrund i at lægge mere beslutningskraft ud på 

skolerne.  

 

Afskaffelsen af understøttende undervisning og 

skolens timebank kan give nogle bevægelser i 

forhold til medarbejdersammensætningen, som 

man skal være opmærksom på.  

 

Kit og Søren drøfter løbende i den kommende 

periode, hvor langt skolen er i forløbet med 

kvalitetsprogrammet og hvor det giver mening, at 

SB inddrages.  

 

19.50 

56. 

 
Forældrebetaling 

- Tilsyn af princip 6 

- Justering af beløb? 
 

 
Forslag til ændring af princippet: 

- Penge med på ture i SFO’en 

- Penge med på ture i årgangsregi 
Begge punkter med begrundelse i, at den slags ture ikke 
findes mere. Hvis SFO’en tager på tur købes der til alle 
børn, hvis de skal have noget.  
 
Der blev stillet spørgsmålstegn ved om formålet med 
princippet et tydeligt.  
 



Henriette og Jimmi laver udkast til revidering af 
princippet samt formålet med det.  
 

20.15 

57. 

 
Meddelelser 

- Kommende 0. klasser intromøde 
 

 

 

Der har været informationsmøde for kommende 

forældre i Mini SFO. Mødet var velbesøgt og Jimmi 

deltog med oplæg som repræsentant for SB. 

 

I april flytter to 9. klasser og to 5. klasser lokaler 

for at lave plads til Mini SFO i indskolingsområdet.  

 

Undersøgelsen om brug af digitale medier er sendt 

ud til medarbejderne.  

 

Lærerne skal have TR-valg. Henriette genopstiller. 

Der skal være AMR valg for både lærere og 

pædagoger. Både Nick og Annette genopstiller.  

 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

Temaer: 

Personaletrivsel (3) 

Forældresamarbejde/skole-hjem/samhørighed 

familier-skole (4) 

Idræt og bevægelse – gældende og fremtidigt (3) 

Uro i klassen/inklusion/trivsel/samvær/sanktioner 

(7) 

Kommunikation – ift. årshjul for skolen (1) 

Skoledagens længde (0) 

PBL – projektbaseret læring (1) 

Æstetik i elevernes lokaler (0) 

Piger påklædning (0) 

Princip 6 forældrebetaling (0) 

 

 


